

SERVING SIZE / PORTION:



1 SCOOP with 300-600 ML OF LIQUID (mix to taste, your choice of water or juice)... shake/stir/blend vigorously for 20 seconds. TAKE 15 MINUTES BEFORE EXERCISE.

1 DOSE avec 300 À 600 ML DE LIQUIDE (mélange au goût, avec Votre choix d'eau ou de jus)... secouer/agiter/mélanger vigoureusement pendant 20 secondes. PRENEZ 15 MINUTES AVANT L'EXERCISE.

ATHLETICALIANCE

ATHLETIC ALLIANCE 12587 23 Avenue, Ocean Park BC V4A 2C5



MADE IN CANADA From domestic & imported ingredients

FABRIQUÉ AU CANADA Parir d'ingrédients canadiens et importés



PLEASE RECYCLE S'IL VOUS PLAÎT RECYCLER



YOUTHSAFE Produced in a facility which is free from banned substances

Packed by weight, not by volume. Settling of product occurs after filling. Exposure to heat, light or air can affect flavour or aroma; therefore keep up direct light or heat and store in a cool dark place.

v1.00 12-07-22

ROCKET BLUE RAZZ



STACK FOR PERFORMANCE



Combine with **MTOR ULTRA** for the **ULTIMATE MUSCLE-BUILDING STACK**. Combine with **START-BHB**, the **ULTIMATE FUEL** for PERFORMANCE.

NEXT LEVEL

PROFESSIONAL GRADE SPORTS SUPPLEMENTS

4:1:1
RATIO
RAPPORT

BCAAs

BCAAs

81 mg
ANTIOXIDANTS
ANTIOXYDANTS

PER SERVING
PAR PORTION

30
SERVINGS
PORTIONS

RUNNING

POWERLIFTING

FOOTBALL

CROSS TRAINING

HOCKEY

SOCCER

CYCLING

BASKETBALL

COMBAT SPORTS

ATHLETICALIANCE



ROCKET

CAFFEINE FREE / SANS CAFÉINE

NEW



PRE-WORKOUT

PRE-ACTIVITE

PERFORMANCE PROMISE

ROCKET was designed to provide athletes with increased and sustained strength, energy, blood flow and endurance without sugar or caffeine. We use the most advanced ingredients to guarantee you the best results.

If for any reason you are unhappy with Rocket we guarantee our products and offer a 100% refund at the location of purchase.



Richard DeBanks CEO & Athlete for Life

ATHLETES WANTED. ATHLETICALIANCE.NET

ICE BLUE RAZZ
ICE BLUE RAZZ

EFFECTIVE DOSE DIAGNOSTIC™ / PER SERVING / DOSE EFFICACE DIAGNOSTIQUE™ PAR PORTION

BCAAs 4:1:1	5500mg	██████████
CREATINE HCL	2000mg	██████████
BETA-ALANINE	1500mg	██████████
TAURINE	1500mg	██████████
GLYCINE	1000mg	██████████
ELECTROLYTES	509mg	██████████
CAYENNE	15mg	██████████
CINNAMON	5mg	██████████
QUERCETIN (95%)	5mg	██████████

NPN 80046827

NET WT. 570g / POIDS NET

NO ARTIFICIAL COLOURS OR FLAVOURS / PRODUIT DE SANTÉ NATUREL

NATURAL HEALTH PRODUCT / PRODUIT DE SANTÉ NATUREL

PRE-ACTIVITY FORMULA / FORMULE DE PRÉ-ACTIVITÉ

Power Formula / Formule d'Énergie 9,000,12mg:	1 Scoop	½ Scoop
BCAAs 4:1:1 / BCAAs 4:1:1	5,500mg	2,750mg
Beta-Alanine / Beta-Alanine	1,500mg	750mg
Creatine HCL / Creatine HCL	2,000mg	1,000mg
Vitamin B12 / Vitamine B12	120mcg	60mcg

NON MEDICINAL INGREDIENTS / INGRÉDIENTS NON MÉDICINEUX

Endurance Blend / Mélange d'Endurance 451mg:	1 Scoop	1/2 Scoop
Potassium (Citrate) / Citrate de Potassium	178mg	89mg
Cinnamon / Cannelle	5mg	2.5mg
Magnesium (Oxide) / Oxyde de Magnésium	165mg	82.5mg
Quercetin (95%) / Quercétine (95%)	5mg	2.5mg
Calcium (Tri Calcium Phosphate) / Calcium (phosphate tricalcique)	68mg	34mg
N-acetyl Cysteine / N-acétyl-Cystéine	5mg	2.5mg
Cayenne / Cayenne	15mg	7.5mg
Astaxanthin Complex / Complexe d'Astaxanthine	1mg	0.5mg

Other Non-Medical Ingredients: Natural Flavour, Citric Acid, Malic Acid, Silicon Dioxide, Sucralose, Spirulina.

Recommended Use: Helps to support cardiovascular function. Supplies vitamins for the maintenance of good health. Supplies essential amino acids that are involved in muscle protein synthesis. Helps the body to metabolize carbohydrates, fats and proteins. Helps to increase muscle mass when used in conjunction with a resistance training regimen. Improves performance in repetitive bouts of brief, high-intensity physical activity (e.g. sprints, jumping, resistance training) by increasing muscle energy levels. **Recommended Dose:** Add 1 scoop to 300ml-600ml of water; shake/stir/blend vigorously for 20 seconds. Take 15 minutes before exercise. **Cautions and Warnings:** Consult a health care practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding, if your cardiovascular condition worsens, if you have a renal/kidney disease or if you are following a low protein diet. If you suffer from a cardiovascular disease and are attempting an increase in physical activity, if you are taking medication for cardiovascular diseases, erectile dysfunction, and/or blood thinners, or if you have a kidney disorder. Beta-alanine intake may cause transient flushing (i.e. irritation and prickly sensation) of the skin. Discontinue use if flushing of the skin is severe, persists or worsens. **Contra-Indications:** Do not use if you have had a heart attack/myocardial infarction. **Known Adverse Reactions:** Hypersensitivity/allergy is known to occur, in which case, discontinue use. Some people may experience gastrointestinal discomfort. Store in a cool dry area. **Allergy Information:** Made on machinery that handles and therefore this product may contain powdered ingredients from milk, egg, soy, wheat, peanut, crustacean shellfish, sulfite, seed and tree nuts. **Please Note:** Red Microparticles visible in the mixed drink are from Cayenne Extract (very mild); this ingredient is used to help boost circulation. **Do not use if the seal is broken or missing. Keep out of reach of children.**

Energy & Focus Complex / Complexe d'Énergie et de Concentration 5,106mg:	1 Scoop	1/2 Scoop
Taurine / Taurine	1,500mg	750mg
Vitamin C (Ascorbic Acid) / Vitamine C (Acide Ascorbique)	50mg	25mg
L-Tyrosine / L-Tyrosine	50mg	25mg
Medium Chain Triglycerides (Fractionated Coconut Oil) / Triglycérides à Chaîne Moyenne (Huile de Coco Fractionnée)	500mg	250mg
Vitamin B6 / Vitamine B6	6mg	3mg
Glycine / Glycine	1,000mg	500mg
Waxy Maize / Mais Cireux	2,000mg	1,000mg

Lactic Acid Regulator / Régulateur d'Acide Lactique 154,25mg:

1 Scoop	1/2 Scoop
Calcium Carbonate / Carbonate de Calcium	120mg / 60mg
Sodium (Bicarbonate) / Bicarbonate de Sodium	3mg / 1.5mg
Calcium (5-Lactate Monohydrate) / Calcium (5-Lactate Monohydrate)	5mg / 2.5mg
Magnesium (Glycerophosphate) / Glycerophosphate de Magnésium	26mg / 13mg

Autres ingrédients non médicinaux: Saveur naturelle, acide citrique, acide malique, dioxyde de silicium, sucralose, spirulina.

Utilisation recommandée: Aide à soutenir la fonction cardiovasculaire. Fournit des vitamines pour le maintien d'une bonne santé. Fournit des acides aminés essentiels impliqués dans la synthèse des protéines musculaires. Aide le corps à métaboliser les glucides, les graisses et les protéines. Aide à augmenter la masse musculaire lorsqu'il est utilisé en conjonction avec un programme d'entraînement en résistance. Améliore les performances lors d'épisodes répétés d'activité physique brève et très intense (p. Ex. Sprints, sauts, entraînement en résistance) en augmentant les niveaux d'énergie musculaire. **Dose recommandée:** ajouter 1 cuillère à 300 ml à 600 ml d'eau; agiter / remuer / mélanger vigoureusement pendant 20 secondes. Prenez 15 minutes avant l'exercice. **Précautions et avertissements:** Consultez un professionnel de la santé avant l'utilisation si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, si votre état cardiovasculaire s'aggrave, si vous avez une maladie rénale / rénale ou si vous suivez un régime pauvre en protéines, si vous souffrez d'une maladie cardiovasculaire et augmentation de l'activité physique, si vous prenez des médicaments pour les maladies cardiovasculaires, la dysfonction érectile et / ou des anticoagulants, ou si vous avez une maladie rénale. La prise de bicarbonate peut provoquer des bouffées vasomotrices transitoires (c'est-à-dire une irritation et une sensation de picotement) de la peau. Cesser l'utilisation si le picage de la peau est sévère, persiste ou s'aggrave. **Contre-indications:** Ne pas utiliser si vous avez eu une crise cardiaque / un infarctus du myocarde. **Réactions indésirables connues:** Une hypersensibilité / allergie est connue pour se produire, auquel cas cesser l'utilisation. Certaines personnes peuvent ressentir une gêne gastro-intestinale. Conserver dans un endroit frais et sec. **Information sur l'allergie:** Fabriqué sur des machines qui manipulent et donc ce produit peut contenir des ingrédients en poudre à partir de lait, d'oeuf, de soja, de blé, d'arachide, de crustacés, de crustacés, de sulfite, de graines et de noix. **S'il vous plaît noter:** Les microparticules rouges visibles dans le boisson mélangée proviennent de l'extrait de Cayenne (très doux); cet ingrédient est utilisé pour stimuler la circulation. **Ne pas utiliser si le sceau est rompu ou manquant. Tenir hors de portée des enfants.**